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Inleiding:
Motivatie: Ongeveer 3 jaar geleden is het concept de Muzemobiel van start gegaan. 
Voor de mensen die niet weten wat dit is. Het is een kleinschalige vervoersoplossing 
voor mensen, die anders de deur niet uit kunnen. Een perfecte oplossing om te 
voorkomen dat, met name ouderen (tevens ook mensen met een WMO indicatie), in 
een isolement terecht komen. Wellicht heb je ze zelf wel voorbij zien komen rijden. 
Het zijn kleine elektrische karretjes die in de bitswijk rijden. Tegenwoordig worden ze 
ook breder ingezet, zelfs buiten de Bitswijk. Hierbij moet je dan denken aan: naar 
een activiteit in MuzeRijk of naar een winkel, tandarts, huisarts, fysiotherapeut of 
ziekenhuis.

Onlangs hebben wij mogen constateren in de krant dat het tarief van de ritten van de 
muzemobiel omhoog gaat. Door de gemiste inkomen tijdens de corona tijd zijn er 
minder ritten gereden en wordt het tarief verhoogd om de kosten te compenseren. 
Als je binnen de Bitswijk blijft gaat het bedrag van €1 naar 1,25 per rit. Dit lijkt niet 
veel. Echter is dit wel 25%. Voor mensen die buiten de Bitswijk willen reizen gaat het 
om 2,50 per rit. In een steeds duurdere maatschappij dreigt deze tariefverhoging op 
sociale isolement. 

Wij lezen in het bestuursakkoord dat het huidige college de muzemobiel steunt (lees 
akkoord pagina 9. Verkeer en vervoer) en dat we dit soort concepten zouden moeten 
koesteren. Wij als Gewoon Uden zijn trots op onze vrijwilligers die weer en wind voor 
deze kwetsbare doelgroep beschikbaar zijn. Uit een enquête onder gebruikers scoort 
MuzeMobiel een rapportcijfer van een 8,9. Maar liefst 92% van de passagiers geeft 
aan door het gebruik van MuzeMobiel minder eenzaam te zijn. 

Vragen:

1. Kan de wethouder in kaart brengen wat de tekorten zijn:
a. Of de gemeente (een deel hiervan) kan sponseren. 
b. Of de sponsoren extra bijdrage kunnen sponsoren.

2. Is de wethouder het met ons eens dat de gebruikers (vaak kwetsbare doelgroep) 
kan betekenen dat zij meer risico hebben op sociale isolement wanneer het tarief 
wordt verhoogd. 

3. Hoe kijkt de wethouder naar haar eigen bestuursakkoord in combinatie met het 
genoemde onderwerp. 

Ondertekening:
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